
Aan: de gemeenteraad en college van burgemeester en wethouders van de gemeente Roermond 

Postbus 900 

6040 AX Roermond 

         Roermond, 13 januari 2021, 

 

Geachte raadsleden, en college van B & W, 

 

Gisteren zijn wij omwonenden (alweer) hevig geschrokken. Zonder kapvergunning zijn er bomen 

gekapt op het project van Wonen Zuid. Het betreft de grond waar de gemeente Roermond nog 

eigenaar van is en verantwoordelijk is voor hun bezit. Er is gebeld met politie die zorgden dat Boa’s 

een kijkje gingen nemen. Het verbaast ons ten zeerste dat in eerste instantie een kapvergunning is 

aangevraagd, vervolgens hebben we bezwaar aangetekend en een voorlopige voorziening 

aangevraagd. We zijn meerdere keren gebeld door mevrouw Eva Bruns om de voorlopige voorziening 

in te trekken. Voorlopige voorziening is ingetrokken door de rechtbank op basis van de belofte van 

de gemeente dat er niet gekapt zou worden voorlopig. DAT IS NU TOCH GEBEURD!!! Hoe kan dat? 

Wie neemt verantwoordelijkheid? Wie staat nu op? Jules Toebosch geeft aan het vreselijk te vinden 

dat het is gebeurd, maar hoe nu verder? Niemand onderneemt actie. Niemand neemt 

verantwoordelijkheid. 

Er waren slechts de werklieden aanwezig maar verder geen opzichter, geen enkele verantwoordelijke 

die toezicht houdt op de werkzaamheden. Inmiddels is er een economisch delict (kappen zonder 

vergunning) gepleegd en is er geen enkele verantwoordelijke te bekennen. Rond 11:00u (12 januari 

2021) komen boa’s aan terwijl er drie omwonenden staan. Dat i.v.m. met een rapport dat opgesteld 

zou worden in opdracht van Jules Toebosch i.v.m. het illegaal kappen van een boom. Burgers worden 

genegeerd, geen dag niks geen vraag. Er werd met de aangekomen opzichter apart in een hokje 

gezeten en achteraf werd er gezegd dat er “zaken werden gedaan” waar wij niks mee te maken 

hadden. Vreemd doch vooral onbeschoft.  

In de brief (d.d. 22 december 2020)  namens Wonen Zuid is er vanaf 4 januari j.l. aangekondigd dat er 

asbest gesaneerd zou gaan worden. Wij vragen ons inmiddels af wat dat inhoudt. Dat wordt namelijk 

niet verteld. Ook dat er een nulmeting gedaan wordt wat betreft beschadiging aan de omliggende 

huizen. Inmiddels is er met grote vrachtwagens en grote bulldozers over het terrein gereden. Er zou 

een aan- en afvoerroute aangehouden worden die al vanaf 4 januari niet gevolgd wordt. Mussen zijn 

beschermde diersoorten en een ecologisch bureau zou kijken of er nesten gevonden kunnen worden 

om te kijken of deze beschermde soort er nestelt. Dat onderzoek is gedaan ná 5 oktober 2020 toen 

er met grote vrachtwagens door het “gevaarlijke” asbest houdende terrein met groot materieel 

(vrachtwagens en minibaggers ) doorheen gereden is. Vanaf die tijd is er in de tuinen waar de 

mussen hun nesten hadden, groen verwijderd. Dat is weer een achteraf actie. Er is gevraagd of er iets 

is gedaan met de egels die er huisden. Daar kon zowel door de uitvoerder Janssen de jong als door de 

opdrachtgever Wonen Zuid geen antwoord op gegeven worden. De heer Hermens heeft beloofd 

actie voor de egels te ondernemen. Dat is niet gebeurd.  

Er is op zaterdag 9 januari 2021 door Vissers (sloopbedrijf) openbaar groen van het terrein gehaald. 

Verder is er nooit een antwoord gekomen om het verzoek van omwonenden een stuk aangrenzend 



groen te mogen aankopen. Verzoeken die ruimschoots vóor de indiening van het plan waren gedaan 

Het lijkt steeds mis te gaan wat belangen van omwonenden betreft. Geen enkele verantwoordelijke 

portefeuillehouder (groen/communicatie/degene van het project) wil ons te woord staan of neemt 

zijn verantwoordelijkheid hierin. Wethouder Waajen is verantwoordelijk portefeuillehouder en is niet 

beschikbaar. Ook wethouder Evers laat zich niet zien. Niemand neemt verantwoordelijkheid. Er is 

geen rechtsgang in Roermond. Voor een optreden rondom Yageo schiet wethouder Waajen binnen 

voor een inhoudsloos praatje en verdwijnt. Ze neemt geen verantwoordelijkheid. Voor de 

participatie start, roept wethouder Waajen al in een brief dat de rek eruit is. In deze casus missen we 

ook de burgemeester. Waar bent u? Hoe zorgt u ervoor dat het volgens de geldende rechten en 

regels uit wordt gevoerd? Hoe komt u  op voor ons als burgers, voor de dieren, voor de nieuwe 

bewoners, dat zij ook groen en veilig fijn kunnen gaan wonen, dat wij als omwonenden een leefbaar 

klimaat hebben. Waar bent u? Hier missen wij het college. Maar ook de raad. Bij de hoorzitting stemt 

u voor een plan, maar wat is het waard, om te stemmen? De inhoud wordt niet nageleefd. Er wordt 

gehandeld. En als het niet klopt, wordt niet correct gehandhaafd. Sta nu eens op, voor de inwoners 

van Roermond en doe er wat aan. Leg dit project stil, totdat het echt tot een besluit gekomen is. Dit 

is pappen en nathouden, en dadelijk staan er huizen voor er een besluit is, voor de rechtsgang zijn 

werk heeft kunnen doen.  Het is illegaal wat er nu gebeurt. Zonder besluiten openbaar groen 

afsluiten, zonder besluiten en vergunningen kappen van bomen. 

Wij zijn inmiddels als omwonenden elk vertrouwen in bestuurlijk handelen kwijt. Procedures die niet 

correct verlopen en het belang wat totaal niet behartigd wordt. Willekeur is hier aan de orde, slechte 

rechtskennis en belangenverstrengeling. U MOET INGRIJPEN! 

Dit is alles gebeurd zonder dat er een besluit is gepubliceerd, zonder dat er op beroep wordt gewacht 

en nu met voldongen feiten. Het is afschuwelijk. Regels worden continu overtreden waar we 

bijstaan. Wat is nog de waarde van de rechtsstaat in Roermond? 

 

Met vriendelijke groet, 

De omwonenden van het herstructureringsplan Minister Bongaertsstraat / Dr. Philipslaan 

vrijveldomwonenden@gmail.com  


